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PROTOKÓŁ Nr   75/2004 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 26 listopada 2004r. 
 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków komisji  ( wszyscy obecni) 
 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. DoŜywianie dzieci w placówkach Oświatowych. 
4. Opiniowanie projektów uchwał, 
5. Sprawy bieŜące. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad 1-2 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisje  zatwierdziły porządek obrad. 
Protokoł z poprzedniego posiedzenia został zatwierdzony ( 4 za, 1 wstrzymujący). 
 
Ad 3 
 Dyrektor Zespołu Szkół w Dębnicy Kaszubskiej dostarczył informację na temat 

doŜywiania młodzieŜy.  
Z posiłków obecnie korzysta 104 uczniów. Wydawaniem posiłków zajmuje się pracownik 

szkoły. Od 01 grudnia 2004r. Szkoła rozpoczyna akcję „Szklanka mleka”. Brak wiadomości o 

jakości dostarczanych zup. 
 
Ad 4 
  
a/ 
Regulamin przyznawania nagród dla nauczycieli, Radni uwaŜają, ze zapis w Karcie 

nauczyciela mówiący o tym, Ŝe nauczyciela nie moŜna oceniać co roku, nie koliduje z 

zapisem w regulaminie zawartym w § 5 i 6. 
b/ 
W sprawie powołania z-cy Kierownika USC. Komisja wyraŜa zgodę na powołanie Pani 

Katarzyny Szczecina na zastępcę Kierownika USC w Dębnicy Kaszubskiej. 
c/ 
W sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i przedszkoli niepublicznych o 
uprawnieniach szkół publicznych, obecnie obowiązująca uchwała reguluje zasady udzielania 

dotacji. NaleŜy uzupełnić ją o zasady rozliczania tych dotacji. 
Komisja opiniuje projekt uchwały pozytywnie (4 za, 1 wstrzymujący). 
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Ad 5 
 
 Obecny na spotkaniu Wójt Gminy poinformował radnych o moŜliwościach 

dofinansowania ulg za przejazdy autobusem MZK dla emerytów i rencistów. Kwota jaką 

samorząd  miałby przekazać na dopłatę, wynosiłaby ok. 5.000 zł miesięcznie. Komisja uwaŜa, 

Ŝe sprawę naleŜy dokładnie przeanalizować. Brak jest opinii w odniesieniu do ulg dla dzieci i 

młodzieŜy. 
Wójt zapoznał równieŜ z projektem postawienia fermy wiatraków w okolicach Dobieszewa 

na gruntach państwa Wichniarków. Aby umoŜliwić realizację przedsięwzięcia naleŜy podjąć 

uchwałę dotyczącą zmiany planu zagospodarowania tamtych terenów. 
 
 Sekretarz Urzędu Gminy poinformowała o tym, Ŝe w związku ze zmiana Karty 

Nauczyciela naleŜy co roku ustalać nowy regulamin wynagradzania dodatków dla nauczycieli 

w drodze uchwały.  Regulamin musi być ustalony do końca roku kalendarzowego i nie 

później niŜ do końca roku budŜetowego. 
 Obecnie zmiany dotyczą obniŜenia dodatku motywacyjnego z 3% do 1%. Związek 

ZNP z Dębnicy Kaszubskiej nie wyraŜa zgody na powyŜszą obniŜkę.  Taki stan rzeczy 
doprowadził do problemu. Rada Gminy przyjęła wcześniej uchwałę w sprawie programu 

oszczędnościowego na przyszłe lata. W tym programie przyjęto, Ŝe dodatek motywacyjny dla 

nauczycieli będzie obniŜony z 3% do 1%. 
 Radni zadają pytanie: dlaczego projektodawca tej uchwały wcześniej nie skonsultował 

tej decyzji z odpowiednimi związkami zawodowymi nauczycieli? 
Decyzja ustalenia nowego regulaminu w tym roku będzie podjęta w późniejszym terminie. 
 
Protokołował: 
Krzysztof Olech 
                                                                                                         Przewodnicząca 
                                                                                                 Komisji, Kultury, Oświaty, 
                                                                                                          Sportu i Turystyki 
 
                                                                                                          /-/  Jadwiga Karaś 
 
 


